
PROTOKÓŁ NR 3/24 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się dnia 08.08.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30, a zakończyło o 16:05. 

Posiedzenie odbyło się w formie stacjonarnej.  

 

Uczestniczyli w nim: 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Radosław Adamowicz- Przewodniczący Komisji, 

2. Ewa Pędziwiatr, 

3. Małgorzata Staręga, 

4. Mariusz Kubiak, 

5. Andrzej Machnica. 

 

Nieobecni członkowie Komisji: Anna Klepacz. 

 

Lista obecności spoza grona komisji:  

1. Elżbieta Zakrzewska, 

2. Magdalena Kwiatkowska, 

3. Tadeusz Cwynar, 

4. Sebastian Moczydłowski 

 

Porządek obrad: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw 

powiązanych tematycznie. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad 1 

Przewodniczący Radosław Adamowicz otworzył posiedzenie komisji, stwierdził kworum i 

przywitał zebranych gości. 

 

Ad 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Został przyjęty 

jednogłośnie 5 głosami „za”. 

 

Ad 3  

Przewodniczący przedstawił petycję gminy Bargłów Kościelny. Komisja przeanalizowała 

pismo i uważa że postulaty są słuszne, lecz zdecydowała (w głosowaniu 5 głosów „za”) że nie będzie 

podejmować uchwały. Przewodniczący poprosił o przygotowanie stosownej informacji do ww. 

gminy o stanowisku komisji. 



Ad 4 

 

Przewodniczący zapytał o stan realizacji wniosków z poprzednich komisji: 

a) Przystanek  na żądanie na ulicy Widokowej – w realizacji, 

b) Wycięcie samosiejek przy wjeździe na Wojków – zrealizowano, 

c) Wyrównanie największych dziur przy Leśnej 12/14 – realizacja do końca września.  

 

Małgorzata Staręga wnioskuje o pościnanie poboczy na ulicy Głównej, aby woda deszczowa 

miała jak spływać do rowu. Pani Burmistrz poinformowała, że sprawa będzie załatwiona. 

Mariusz Kubiak wnioskuje o polubowne załatwienie sprawy pozostawienia wyciętych 

samosiejek na ulicy Leśnej. Pani Burmistrz zapewniła, że miasto podstawi kontener i zabierze gałęzie 

jeżeli mieszkańcy sami posprzątają. 

 

Omówiono działania w temacie sytuacji braku wody w Kowarach, drogi 366 i 367 oraz sklepu 

„Stokrotka” na ulicy Matejki. 

 

 

Ad 5 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 

Pisma: 

 

Pismo do gminy Bargłów Kościelny o rozpatrzeniu pisma. 

 

Wnioski: 

 

1. Wniosek o pościnanie poboczy na ulicy Głównej, aby woda deszczowa miała jak spływać do rowu. 

 

 

 

Protokołował:                                                                        Przewodniczący Komisji 

        do spraw skarg, wniosków i petycji 

Radosław Adamowicz                                                                   

                                                                                               Radosław Adamowicz 


